
Goedenavond.

Hoezo mag er nu wellicht helemaal geen vuurwerk meer afgestoken worden?

Wanneer worden de keukenmessen verboden en hakbijlen en auto's.? Die maken vele ongevallen 
per jaar. En wanneer komt er een alchoholverbod? 

De overheid ontneemt met deze wet wederom 1 van de reeds weinige momenten dat een burger een 
leuk feestje kunnen vieren met enige risico ja. 

Op deze wijze zaait de overheid op lange termijn zeer zeker een ontevreden volk.  Er zijn afgelopen 
jaren reeds diverse vrijheden afgenomen, dit is de burger echt niet ontgaan hoewel er op dit moment 
nog geen grote bezwaren worden geuit. 

U kent het duidenden jaren oude gezegde, “geeft het volk brood en spelen”. U ontneemt hiermee 1 
van deze 2 pijlers!

Graag  mij benaderen voor een gesprek.

Ik wacht uw reactie en gesprek vol verwachting af

Merijn Manschot
Van Veenweg 73C 
merijn999@hotmail.com
0657782577
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